
8 Pièces

202 m²

Réf. 7730B

679 000 €

Houppeville
Maison à vendre (76770)
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Dans une ville  à  proximité immédiate des commerces,  écoles et  toute

commodités, aux abords de la riche foret domaniale et à 15 minutes de

Rouen et de sa gare. À 1 h 10 de Paris. Une maison contemporaine de

2014, au calme de la campagne, avec les avantages de la vie citadine.

Sur une parcelle d'environ 1000 m2, une maison d'architecte avec un

garage,  un  car-port  avec  borne  de  recharge  rapide  VE,  une  piscine

chauffée et couverte, un jacuzzi 6 places, un espace véranda, un terrain

de pétanque. Au REZ-DE-CHAUSSÉE : Une entrée aménagée avec de

nombreux rangements, un wc et lave mains. Une ...

In a town close to shops, schools and all amenities, on the edge of the rich national

forest  and  15  minutes  from  rouen  and  its  train  station.  1  hr  10  from  paris.  A

contemporary house built in 2014, in the peace and quiet of the countryside, with

all the advantages of city life. On a plot of around 1000 m2, an architect-designed

house with a garage, a car-port with ev fast charging station, a heated and covered

swimming pool, a 6-seater jacuzzi, a veranda area, a petanque court. Ground floor:

fitted entrance with plenty of storage space, toilet and washbasin. A spacious dining

room and ...

KRETZ FAMILY REAL ESTATE

19 BIS AVENUE ROBERT SCHUMAN - 92100 BOULOGNE BILLANCOURT

Contacter l'agence
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